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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 03. 09. 2015 
 

Prítomní poslanci: 6 

Neprítomný: 1 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.10 hod. poslancov. Pripomenul, že pôvodné 

zasadanie OZ sa malo konať 31.08.2015, ale keďže v tomto termíne neboli poslanci 

uznášaniaschopní, termín konania OZ sa preložilo na 03.09.2015. Skonštatoval, že 

prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé 

rokovať a uznášať sa. 

  

1. Starosta za zapisovateľku určil Ing. Marcelu Síčovú, za overovateľov zápisnice Milana 

Michalca a Miroslava Gazdíka. 

2. Starosta obce predniesol program rokovania: 

 

Program (podľa pozvánky): 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Kontrola plnenia uznesení OZ. 

4. Monitorovacia správa + stanovisko hlavného kontrolóra. 

5. Rozpočtové opatrenia. 

6. Štatút obecnej knižnice. 

7. NASES – informácia 

8. Informácia o projektoch. 

9. Žiadosť. 

10. Rôzne. 

11. Diskusia. 

12. Záver. 

 

Program poslanci bez pripomienok schválili. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ Berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

       

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Lukáš Baroš 

Rastislav Gabaj 

Miroslav Gazdík 

Milan Michalec 

Marek Macko 

 

  

 

  Uznesenie BOLO schválené. 

 

3. Kontrola plnenia uznesení 

 
Kontrolórka obce, p. Marta Janigová  informovala o plnení predchádzajúcich uznesení. 

Starosta skonštatoval, že uznesenia týkajúce sa Plánu rozvoja obce je v stave rozpracovania. 

K uzneseniu vypracovania projektov sa starosta vyjadrí v bode „Rôzne“. Uznesenie č. 

31/2015 nebolo splnené, bude sa  taktiež prerokovávať v bode „Rôzne“. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

Berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 



Strana 2 z 4 

 

 

4. Monitorovacia správa. 

 
Pracovníčka Ing. Marcela Síčová informovala poslancov o plnení rozpočtu k 30. 06. 2015 a o 

vypracovanej monitorovacej správe. Hlavná kontrolórka predniesla svoje stanovisko. Poslanci 

nemali pripomienky a monitorovaciu správu jednohlasne schválili. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

-  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko HKO k monitorovacej správe 

Obce Fačkov k 30. 06. 2015. 

- OZ schvaľuje Monitorovaciu správu Obce Fačkov k 30. 06. 2015. 
           

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Lukáš Baroš 

Rastislav Gabaj 

Miroslav Gazdík 

Milan Michalec 

Marek Macko 

 

  

 

  Uznesenie BOLO schválené. 
 

5. Rozpočtové opatrenia. 
 

Ing. Marcela Síčová informovala poslancov o rozpočtových opatreniach č.  7, 8, 9 a 10/2015, 

čo poslanci zobrali na vedomie. Tiež ich oboznámila o návrhu RO č. 11/2015 týkajúceho sa 

zníženia rozpočtu o 17 246 EUR podľa skutočnej žiadosti o refundáciu výdavkov v rámci 

projektov cezhraničnej spolupráce SR – ČR. V RO č. 12/2015 ide o schválenie finančných 

prostriedkov na investície z bežného rozpočtu obce – dofinancovanie rekonštrukcie 

a modernizácie chodníka, projektová dokumentácia na kultúrny dom, obecný dom 

a dofinancovanie rekonštrukcie domu smútku. Poslanci po krátkej diskusii rozpočtové 

opatrenia schválili. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

- Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie rozpočtové opatrenia 7, 8, 9 a 10/2015, 

- OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie 11/2015, 

- OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie 12/2015. 
      

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Lukáš Baroš 

Rastislav Gabaj 

Miroslav Gazdík 

Milan Michalec 

Marek Macko 

Tomáš Ligas 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

6. Štatút obecnej knižnice.  

 

Starosta prečítal poslancom štatút obecnej knižnice, poslanci k nemu nemali pripomienky. 

 

Návrh uznesenia OZ: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje štatút obecnej knižnice vo 

Fačkove. 
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Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Lukáš Baroš 

Rastislav Gabaj 

Miroslav Gazdík 

Milan Michalec 

Marek Macko 

Tomáš Ligas 

  

 

  Uznesenie BOLO schválené. 

 

7. NASES - informácia 

 
.Starosta informoval poslancov o projekte NASES. Zastupiteľstvo bolo oboznámené s trasou 

a umiestnením stožiara. 

 

Návrh uznesenia OZ:   

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o pokračovaní projektu NASES. 

 

8. Rôzne. 

 
Starosta presunul časť bodu rôzne na skoršie rokovanie z dôvodu prítomností hostí Tomáša 

Súkeníka a Cyrila Barteka. Pán Bartek vyjadril sťažnosť na p. Súkeníka, že s p. Hundákom 

odkúpili od obce pozemok, čím znemožnili prístup k jeho pozemku. Z dôvodu neukončenej 

ROEP nemôže podať žalobu na súd. Poslanci dlho o tejto téme dlho diskutovali. Odporúčajú 

starostovi osloviť p. Ladislava Hundáka s požiadavkou vytvorenia vecného bremena na 

sprístupnenie cesty k priľahlým pozemkov. Tiež poslanci odporúčajú prizvať k rokovaniu 

stavebnú komisiu a urobiť z rokovania záznam. 

 

9. Informácia o projektoch. 

 

Starosta informoval o projektoch: 

-  rekonštrukcia oddychovej zóny „Pod lipami“ sa začne realizovať po 01.10.2015, 

- rekonštrukcia a modernizácia chodníka, rekonštrukcia domu smútku –začína sa s verejným 

obstarávaním, 

- projekt na rekonštrukciu kultúrneho domu 

- výzva na zateplenie budov – starosta navrhol, že by sa v budúcom roku pokúsi o získanie 

finančných prostriedkov na zateplenie školskej jedálne, keďže v tomto roku je plánovaných 

veľa investícií a pre časovú tieseň realizácia tohto projektu nie je reálna, 

- starosta informoval o podanej žiadosti na kamerový systém. 

 

10. Žiadosť. 

 
Starosta predniesol žiadosť pána M. Kršáka o stavbu mosta k obytnému domu č. 23 z dôvodu 

zlého prístupu v nepriaznivom počasí. Poslanci o žiadosti debatovali a dospeli k názoru, že ak 

pozemok nie je vysporiadaný, nie je možné stavbu mosta realizovať. Starosta navrhol, že 

preskúma vlastníctvo k nehnuteľnostiam pred riečkou. 

 

11. Rôzne. 

 

- Premier Consulting, s. r. o. sa ospravedlňuje, že Pôdohospodárska platobná agentúra zatiaľ 

nevyhlásila výzvy na podávanie projektov. Situáciu však pozorne sledujú a budú obec 

informovať o podstatných skutočnostiach týkajúcich sa týchto výziev. 

- Na sťažnosť k prenajatým pozemkom p. C. Hollého na doline v Suchom starosta prečítal 

stanovisko Združenia vlastníkov pasienkových a lesných pozemkov vo Fačkove. Poslanci 

odporučili starostovi vyzvať p. C. Hollého, aby predložil povolenia na stavby v doline 
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v Suchom a predložil dokumentáciu príslušnú k vytýčeniu pozemku, na ktorom má elektrický 

ohradník.  

 

- k uzneseniu č. 31/2015 – predaj pozemku za budovou Základnej školy vo Fačkove. Starosta 

nesplnil toto uznesenie, pretože by tým bol porušený zákon o majetku obcí, zásady 

o hospodárení s majetkom obcí, rovnako táto parcela nie je v územnom pláne obce definovaná 

ako pozemok určený na bytovú výstavbu, ale ako pozemok občianskej vybavenosti. 

Starosta skonštatoval, že predaj pozemku nebol v súlade so zákonom a preto je nutné zrušiť 

uznesenie č. 31/2015. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

- Obecné zastupiteľstvo zrušuje uznesenie č. 31/2015 zo dňa 28. 05. 2015, bod II. – 

predaj pozemku pri ZŠ na parcele č. CKN 961/1 v k. ú. Fačkov o výmere 105 m2 
      

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Ing. Lukáš Baroš 

Rastislav Gabaj 

Miroslav Gazdík 

Milan Michalec 

Marek Macko 

Tomáš Ligas 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 
 

12. Diskusia 
 

- Starosta navrhol poslancom uskutočniť v budúcom roku hodovú slávnosť, čo by bolo 

potrebné začleniť do návrhu rozpočtu na nasledujúce obdobie. 

- Pani Janigová upozornila na nepríjemný zápach v materskej škole, je potrebné zaizolovať 

a opraviť podlahu. 

- Ing. L. Baroš sa zaujímal, ako pokračujú práce na lapače snehu na strechách domov 

otočených do ulíc. Starosta zatiaľ upozornil iba p. C. Hollého, osloví ďalších občanov. 

 

 

13. Záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 21.00 hod. 

. 

Overovatelia zápisnice: Milan Michalec 

                                       Miroslav Gazdík 

 

Miroslav Čerňanec 

                                                                                                                starosta obce 

 

 

Zapisovateľka:    Ing. Marcela Síčová            


